


































 

 
 
 
 
 
 
Grup Municipal Barcelona en Comú 
 
 
 

Al Consell Plenari del Districte de Sant Martí 
 
 

N’Alejandro Guerrero, com a Conseller Portaveu i representació del Grup Municipal  

Barcelona en Comú al  Districte de Sant Martí exposa que: 

 

Davant els recents episodis d'inseguretat succeïts el passat 13 de setembre al barri de la Pau, on es  

va produir un fort tiroteig a les 22h, atemorint tot el veïnat i afegint-se les demandes dels i les veïnes 

pels continus robatoris a la zona i generant una percepció generalitzada d'abandó institucional i  

amb l’estigma de ser un barri de tercera que pateixen moltes persones del barri.  

 

Aquesta situació, a més, es veu agreujada, per la propaganda desinformativa, cisanyosa i facilista 

d'associar la delinqüència, la violència amb els processos migratoris, generant imaginaris xenòfobs, 

que és el brou de cultiu per a qualsevol conflicte. 

 

Ens preocupa que no se li està donant la importància necessària a aquest tema. Perquè sabem que, 

malgrat l'augment de la força policial,  la solució de fons no passa només per incrementar la  

vigilància als carrers, sinó que cal prendre  mesures socioeducatives i de prevenció. 

 

En aquest sentit, volem saber quines actuacions s’estan portant a terme per part del Govern del 

Districte i aclarir quines mesures es prendran. 

 

 

Per aquest motiu, exposem: 

 

Pregunta 

 

-Quines propostes socioeducatives i comunitàries implementarà el districte, relacionades amb  

la problemàtica d’increment de seguretat al barri de La Pau  per poder abordar aquesta  

problemàtica des d'una vessant preventiva i no únicament policial? 

 

 - Desitgem, si és possible, una còpia per escrit de les mesures implementades a la zona de  

   La Verneda i La Pau fins ara i les  propostes que s'estan valorant, si n’hi ha, en el transcurs  

 d’aquest Plenari. 

 

 

 

Alejandro Guerrero Jiménez 

Conseller Portaveu Grup Barcelona en Comú. 

Barcelona, 16 d’octubre de 2023 
 

 

 




